
 
 

ΑΝΔΡΕΑΣ ΛΟΒΕΡΔΟΣ 

Βουλευτής Β1 Βορείου Τομέα Αθηνών 

ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

 

Προς τον υπουργό Υγείας 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Θέμα : « Ενδεχόμενος κίνδυνος από αντιγριπικά εμβόλια». 

 

Κύριε Υπουργέ, 

Σύμφωνα με πρόσφατα δημοσιεύματα, οι υγειονομικές αρχές της Σιγκαπούρης προέβησαν 
στην προληπτική απόσυρση δύο αντιγριπικών εμβολίων ( SKY Cellflu Quadrivalent και Vaxigrip 

Tetra ).  και στην αναστολή της χρήσης τους από το σύστημα υγείας της χώρας. Αιτία για την 
απόφαση αυτή στάθηκε ο θάνατος 48 ανθρώπων στη Νότια Κορέα μετά από τον εμβολιασμό 
τους. Το σχετικό ρεπορτάζ αναφέρει πως οι νοτιοκορεατικές αρχές «κατέγραψαν τον 

παραπάνω αριθμό θανάτων, από ανθρώπους που είχαν εμβολιαστεί κατά της γρίπης, αλλά 
επέμειναν όμως πως «θα συνεχίσουν το πρόγραμμα εμβολιασμού», καθώς ανέφεραν 

χαρακτηριστικά «πως δεν έχει διαπιστωθεί σχέση αιτίου – αιτιατού, μεταξύ των σκευασμάτων 
αυτών και των θανάτων». Στη χώρα μας, γνωρίζουμε, ήδη, ότι το ένα από τα δύο σκευάσματα 
το Vaxigrip Tetra έχει ήδη διατεθεί στα φαρμακεία και πολλοί συμπολίτες μας έχουν 

εμβολιαστεί. Σε μία κρίσιμη περίοδο που λόγω της πανδημίας του κορωνοϊού υπάρχει και η 
ισχυρή σύσταση προς τις ευπαθείς ομάδες, κυρίως, να εμβολιαστούν, 
 

ερωτάσθε :  

1. Πόσες δόσεις εμβολίων έχει προμηθευτεί το ελληνικό κράτος από το ένα ή/και από τα 
δύο αντιγριπικά εμβόλια ; 

2. Οι παρασκευάστριες εταιρίες έχουν προβεί σε κάποια ενημέρωση που οφείλει να 

γνωρίζει το ευρύ κοινό ;  
3. Διατρέχει κάποιο κίνδυνο η υγεία των ανθρώπων που εμβολιάστηκαν ; 
4. Εξετάζετε το ενδεχόμενο λήψης συγκεκριμένων μέτρων ή/και της απόσυρσης του/των 

εμβολίων στη χώρα μας ;  
 

Αθήνα, 27 Οκτωβρίου 2020 

Ο ερωτών 

Ανδρέας Λοβέρδος 
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